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DRIEMOND, VOORJAAR 2018 
 
BESTE MEDETUINDERS, 
En eindelijk was de late kou van februari-maart voorbij en konden we beginnen met tuinieren. 

Ondanks de kou in deze maanden, waren sommigen binnen aan het voorzaaien. Anderen 

daarentegen kwamen heel laat uit hun ‘winterslaap’ en hebben daardoor de lekkere 

voorjaarsgroenten gemist. Het seizoen voor verschillende groenten is inmiddels voorbij. Wat waren 

de peulen, doperwten, kapucijners, tuinbonen en vooral de aardbeien uit eigen tuin heerlijk! De 

aardappelen daarentegen doen het slecht bij sommige tuinders. Behalve dat de veenmollen een 

behoorlijk ravage aanrichten, kan het ook liggen aan de late start van dit voorjaar, een slechte 

pootgoedkwaliteit of misschien de droogte? Blijkt dat vorig jaar het pootgoed laat en onder natte 

omstandigheden is gerooid, waardoor de kwaliteit ervan slecht is (Engwerda J, 2018)1. Ondanks de 

vele regens in het zuiden van het land is het bij ons lange tijd behoorlijk droog gebleven. Vergeet 

daarom niet af en toe bij te gieten.  

 

 
Heerlijke rode bessen uit eigen tuin 

 
Op zulke grote uien mag je best wel 

trots zijn! 

 
Prachtige Bijenmengsel!  

Tuinbonen 
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WELKOM NIEUWE LEDEN  
De volgende nieuwe leden hebben zich aangemeld: N. Grimme en R. de Gooier (tuin 30); D. Aoulad 

Abderrezak (tuin 62 en 64); F. Vinke (tuin 68); C. Borst (tuin 112); en J. Sam-Barendsen & Anneke 

Wassink (tuin 106A). Het bestuur heet ze nogmaals van harte welkom en wensen hen een 

succesvolle en productief tuinjaar. Onder de nieuwe leden zijn enkele beginners, maar ook enkele 

met genoeg ervaring en zeer fanatiek. Toch heb je bij iedere tuindersvereniging iets nieuws waar je 

geen rekening mee hebt gehouden. Wij raden de nieuwe leden aan zo veel mogelijk te vragen, maar 

ook graag kennis uit te wisselen met elkaar. We kunnen immers altijd veel van elkaar leren.    

 

 

Jorien en Rene druk bezig met het opzetten van hun tuinkas 

Beste lezers, 
 

Sinds 1 januari ben ik samen met mijn vriendin Anneke de gelukkige huurder van tuin 106A. Het was wel even 

ploeteren om de tuin gebruiksklaar te krijgen. We zagen de vorderingen op een gegeven moment somber in. Het 

spitten viel René (mijn man) en mij niet mee, hoewel de bemoedigende gesprekjes met de mede tuinders wel goed 

deden. Ik zag Piet, die toch al heel wat ouder is dan wij, met het grootste gemak zijn tuin omspitten. Ik vroeg hem hoe 

hij dat deed. Het nuchtere antwoord was: “Nou gewoon scheppen”. Gelukkig kregen we enorme hulp van Willem 

Duijs, die in een razend tempo onze tuin omspitte. We zijn ook erg onder de indruk over het feit dat niemand beroerd 

is voor een praatje, mensen zich komen voorstellen, belangstelling hebben voor elkaar en elkaar altijd willen helpen. 

Ik dacht me aardig te hebben ingelezen over tuinen, maar niets bleek minder waar. Gevraagd en ongevraagd krijg ik 

allerlei goede adviezen, waardoor mijn tuintje er nu zo vrolijk bij staat. Het is dus niet alleen leuk, maar ook erg 

gezellig. Daar wil ik ook mijn steentje aan bijdragen. 

 

Ik wens iedereen een mooi tuinseizoen. 

Jorien Sam 

 
Hallo lezers,  
 

Mijn naam is Anneke Wassink. Ik woon niet in Driemond, maar in Amsterdam Zuidoost. Samen met Jorien Sam huur ik 

een tuintje bij jullie. Ik vind tuinieren erg leuk. Ik doe het al mijn hele leven. Ik heb grote groentetuinen en kleine 

groentetuinen gehad, maar nog nooit één bij een tuinvereniging met allemaal glazen kasjes. En de zware klei…… 

Ik keek mijn ogen uit. Wat een prachtige tuinen allemaal. En ook de betrokkenheid van de mensen vind ik heel 

bijzonder. Mijn tuinnummer is 106A. Er loopt aan het hoofdpad een geul, die ik gekscherend de Driemondse geul 

noem, omdat hij steeds vol water zit. Ik probeer zo biologisch mogelijk groenten te verbouwen en ik ben gestart met 

het 6 jaren plan. Ik heb geen kas, maar gebruik plastic tunnels. 

In de zomer kan ik die veranderen in anti-insecten net. Het is mogelijk dat u mij ziet met kleinkinderen. Ik wil het 

plezier in tuinieren doorgeven aan hen. Ik ben heel blij met mijn tuintje en ik hoop er nog lang van te kunnen 

genieten. 

  

Met vriendelijke groet,        

Anneke Wassink 
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 
De Algemene ledenvergadering van 20 februari jl. werd goed bezocht. Behalve de vaste bezoekers, 

waren ook nieuwkomers aanwezig. De voorzitter merkte nog op dat hij zelden een ledenvergadering 

meegemaakt die zo goed wordt bezocht, als onze ledenvergadering.   

Er werden de volgende besluiten genomen: 

• Na jarenlange inzet voor de vereniging hebben Jan Meijer en An Swaan, uit eigen initiatief,        

afscheid genomen van het bestuur. Ze blijven wel lid van de vereniging.   

• Voor wat betreft de voortgang in het beschoeiingproces. De gemeente heeft recent de voorzitter 

ingelicht dat de aanpak ervan wordt verschoven naar het najaar, omdat het geld dit jaar 

gebudgetteerd staat. Er heeft al een bezichtiging plaatsgevonden. De gemeente zal de voorzitter 

in contact brengen met de aannemer zodat er verdere afspraken gemaakt kunnen worden.  

• Besloten is extra klusdagen in te zetten voor het onderhouden van lege tuinen. Na verwijdering 

van het onkruid zal dhr. Koesal gevraagd worden de tuinen te frezen.   

• De verplaatsing van de bijenkast naar de tuin van Thony de Waal gaat niet door, omdat mw. 

Mazzotta allergisch is voor bijensteken.  

• Besloten is dat de vuilcontainers worden verwijderd en dat iedere tuinder zelf verantwoordelijk 

is voor het verwijderen van zijn/haar afval uit het complex.  

 

 

 

An Swaan en Jan Meijer nemen hun bloemstuk en presentje in ontvangst nadat ze werden bedankt voor hun jarenlange 

inzet.  

 
KLUSDAG  
De eerste klusdag van 9 juni was weer gezellig. We genoten van de heerlijke taart die Willem Duijs 

wederom met veel plezier verzorgde. Dank je wel Willem! Ook de warme en koude dranken waren 

heerlijk! Ondanks de late aankondiging was de klusdag aardig bezocht. Zelfs de jongste generatie 

heeft hun bijdrage geleverd. Tijdens de klusdag werden onbezette tuinen aan de zonnehof en 

kippenbuurt kant aangepakt. Dat waren er behoorlijk veel, en enkele daarvan behoorlijk 

verwaarloosd. Dank je wel medetuinders voor jullie fantastische inzet, die was hard nodig! Het is 

onbegrijpelijk waarom sommige leden hun tuinen verwaarloosd achterlaten na het opzeggen van 

hun contract.  
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BESTUURSWISSELING 
Twee nieuwe leden hebben hun intrede gemaakt binnen het bestuur, Juul Barendsen en Chequita 

Bhikhi. Het nieuwe bestuur bestaat uit de volgende leden: Alex van Schaik (voorzitter), Chequita 

Bhikhi (secretaris), Peter Eijking (Penningmeester), Willem Griffioen (bestuurslid), en Juul Barendsen 

(bestuurslid). 
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Bestuur 2018 (L-R) Willem Griffioen (bestuurslid), Chequita Bhikhi (secretaris), Alex van Schaik (voorzitter), Peter Eijking 

(Penningmeester), en Juul Barendsen (bestuurslid). 

 

Chequita Bhikhi 

Hallo medetuinders, mijn naam is Chequita Bhikhi en ben sinds 2017 lid van de vereniging. Ik ben 

Surinaamse en kwam in 2006 naar Nederland om “planten biologie’ te studeren aan de Universiteit 

van Utrecht. In ben sindsdien gebleven. Eind 2016 verhuisden wij naar Driemond, en ik begon in 

januari 2017 gelijk met tuinieren. Ik begon met één tuin en al gauw had ik er twee bij. Oeps dat was 

wel ineens zwaar, maar gelukkig kreeg ik hulp van mijn man voor de zware klussen. Ik heb nooit 

eerder zo groot getuiniert, maar ik vind tuinieren erg leuk en het liefs doe ik dat iedere dag. Sinds 

kort ondersteun ik de vereniging met secretariële werkzaamheden. Ik wens iedereen een gezellig en 

productieve tuinjaar toe.  

 
TUINDER VAN HET JAAR 2018: RINUS VOS 
Wie is Rinus Vos? De meeste tuinders zullen hem wel kennen als een vrolijke, aardige, sociale en 

enthousiaste tuinder. Je kunt altijd een gesprekje met hem voeren of tips bij hem halen. Zijn tuinen 

zien er altijd mooi en verzorgd uit! Daarom is Rinus een welverdiende tuinder van het jaar! Hieronder 

doet hij zijn verhaal.  

 

Rinus moest vroeger, als tiener, altijd met zijn vader mee om aardappelen te oogsten op hun 

voormalige moestuin langs de Gein. Wat had hij daar een hekel aan, hij had toen totaal andere 

interesses. Later bleek tuinieren zijn grootste hobby te zijn! “Ik zit liever op mijn knieen, met mijn 

handen in de aarde, tussen mijn bedden, het onkruid aan te pakken. Je zit tussen je plantjes en hoort 

de vogeltjes en de insecten om je heen. HEERLIJK, zegt Rinus! “Natuurlijk hoort mijn koelbox met 

koude drankjes erbij! “ Als een jonge getrouwde man van 25 jaar begon hij bij tuinvereniging 

Driemond op een kleine tuin samen met zijn ex-zwager. Hij denkt dat hij toen de jongste tuinder was. 

Niet lang daarna had hij zijn eigen tuin en later 2 tuinen naast elkaar. Iedere zaterdag na een zware 

dag tuinieren gingen ze naar de enige Kroeg in Driemond, bij Evert Jan, een biertje halen. Maar de 

kroeg bestaat jammergenoeg niet meer. Inmiddels tuiniert Rinus al ruim 38 jaar nog steeds met veel 

plezier. Hij heeft nergens last van, hij vindt ziekten en plagen erbij horen. “Dat is de natuur, je moet 

insecten gewoon aanpakken als je ze ziet”.  

DE VOLGENDE TUINCONTROLES STAAN GEPLAND OP 9 JULI EN 1 OKTOBER 

HOEWEL DE MEESTE TUINEN ER GOED EN VERZORGD UITZAGEN BIJ DE VORIGE CONTROLE, 

WAREN ER TOCH ENKELE TUINEN DIE ER VERWAARLOOSD BIJ STONDEN. HOPELIJK ZIEN DEZE 

TUINEN ER OOK NETJES UIT BIJ DE VOLGENDE TUINCONTROLE. 
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Wat is zijn geheim achter tuinieren? Hij heeft geen geheim. Zijn tuinen zien er prachtig uit, omdat hij 

ze goed onderhoudt en jaarlijks composteert en bemest. De jaarlijkse compostering en bemesting 

heeft gezorgd voor een vruchtbare bodem met goede structuur. Voor sommige gewassen, met name 

bonen soorten is dit helaas niet ideaal. Daarom zal hij volgend jaar niet bemesten met paardenmest. 

Een jaartje overslaan, zegt hij. Hoe vaak tuiniert Rinus eigenlijk? Dat valt best wel mee. Hij tuiniert 

naast zijn baan van 5 dagen per week, meestal bij wisseldiensten, en in weekenden. Als je het 

bijhoudt ben je in 2-3 uurtjes per week klaar, zegt Rinus. Heeft Rinus favoriete gewas(sen)? Nee, 

zolang zijn sla of andijvie mooi opkomen is hij blij. Hij is vooral blij als zijn bieten het doen, want dat 

gaat niet heel makkelijk op zijn tuin. De laatste jaren doet hij veel met bloemen, omdat hij het 

belangrijk vindt voor de bijen. Tevens maakt hij veel in. Hij heeft oude recepten van zijn oma 

achterhaalt, waarmee hij jam, peren liquer, bramen en zwarte bessen jenever maakt. Deze recepten 

wil hij graag delen met geinteresseerden.  

 

 
Rinus Vos en Alex van Schaik, bij de overhandiging van de Gouden schoffel 

 

Rinus kon helaas vanwege ziekte niet aanwezig zijn bij de overhandiging van de Gouden schoffel 

tijdens de algemene leden vergadering. Maar de voorzitter Alex van Schaik, verraste hem een paar 

dagen later hiermee. Zijn ziekte bleek later ernstiger te zijn dan gedacht en daardoor kan Rinus 

voorlopig niet tuinieren. Desondanks zien zijn tuinen er prachtig uit, dankzij Willem Duijs die zich 

vrijwillig heeft ingezet om Rinus te voorzien van verse groenten uit zijn eigen tuin. Rinus is hem erg 

dankbaar en uiteraard de vereniging ook!!! DANK JE WEL WILLEM!!!      
 
DE VEENMOLLENPROBLEMATIEK  

Zoals vorig jaar zijn de veenmollen weer erg actief. Vooral in mei bleken ze het 

actiefst. Het blijven vervelende beestjes! Desondanks blijken sommige tuinen 

er minder last van te hebben dan vorig jaar. Ga vooral door met het zetten van 

vallen! Ze zijn dol op knolgewassen zoals aardappelen, uien, radijsjes en 

wortelen, maar ook kool, mais, andijvie, bonen, tomaten, paprika en prei laten 

ze niet met rust. Eigenlijk eten ze alles, behalve knoflook of sla.  

Tuinders aan de kippenbuurtkant jullie zijn gewaarschuwd. Er zijn veenmollen 

aangetroffen in een tuin bij jullie. Worden ineens je planten doorgebeten, dan 

raden we je aan meteen potjes of bekers in te graven onder planken of tegels 

waarop je bijvoorbeeld loopt. De veenmollen bouwen hun gangenstelsel onder planken, tegels of 

bloempotten waardoor ze in je pot vallen en er niet meer uit kunnen. Gebruik daarom vooral diepe 

potten van bijvoorbeeld pindakaas of koffie. Dood de veenmollen meteen of gooi ze levend ergens 
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buiten Driemond. Nieuwe tuinders die nog niet bekend zijn met veenmollen kunnen nogal wanhopig 

worden. Vrees niet, veenmollen vreten behoorlijk wat weg, maar je houdt ook veel over. Heb je geen 

plantjes meer over of ben je te laat met zaaien, dan kun je altijd plantjes kopen bij een lokale 

tuincentra (20 cent per plantje) of vraag iemand die plantjes over heeft.  

 
DE COLORADOKEVER 
Juul en Mirjam 

 

De coloradokever is zijn opmars begonnen op de Driemondse tuinvereniging! De coloradokever legt 

(ca. 3 x per seizoen) oranje eitjes, meestal onder het blad van de aardappel plant en op de aubergine 

planten. De eitjes worden al snel veelvraatlarven. Bij bedreiging laten ze zich op de grond vallen om 

daarna weer in de plant te klimmen en zij zullen die vervolgens zo snel mogelijk verorberen.  

Eenmaal groot en volgevreten laten ze zich op de grond vallen, graven ze zich in (tot wel 15 -20 cm) 

om zich te verpoppen tot (vliegende) kever. Doordat ze zich zo diep ingraven kunnen ze ook vorst 

weerstaan en zijn ze in het nieuwe seizoen een nieuwe bedreiging voor de planten.  

 

  
 
Hoe bestrijd je de kever? 
Niet met (biologisch) gif. Zelfs het biologische gif is voor de mens en vogel niet echt schadelijk. Maar 
ons bijenvolk gaat er dood door!!  
Wel door dagelijks je planten te inspecteren op eitjes, larven en kevers. 

De eitjes kun je gewoon kapot knijpen 

De larven kun je kapot knijpen. Het is handig om een klein bakje water onder het blad te houden 

zodat je ook de larven vangt die zich laten vallen. 

De kever zo snel mogelijk  op een harde ondergrond doodtrappen. 

  

Wij zijn de strijd gelijk met ze aangegaan. De aardappelplanten staan er gezond bij. Bij de buurman 

constateerden we ook een groot gezin aan van meer dan 1000 larven. Die hebben we maar in ieders 

belang verwijderd. Help elkaar met de gezonde bestrijding van dit, voor ons, nare beestje. Als je er 

nog meer over wilt weten: gewoon even googlen 

  

BIJENPRAAT 
Roy de Bruin 

 
Winter 
Al is de winter weer een tijd geleden achter de rug, wou ik toch even kort terugblikken. Voor de bijen 

op de volkstuin is de winter niet gunstig geweest. Waardoor dit komt is niet helemaal duidelijk, zelf 

denk ik dat we veel temperatuursverschillen in de winter hebben gehad, en op het einde van de 

winter nog een langere vorst periode. Ik hoor ook van collega imkers dat het bijen aantal in de volken 

erg is terug gedrongen. Zo ook op de volkstuin in Driemond. We gingen de winter in met 2 kasten vol 



8 

 

met bijen, en na de winter hebben we nog maar 1 kast over met bijen die overigens op 1 broedkamer 

staan. 

 

Voorjaar/zomer 
Nu zitten we in een periode vol met dracht ( de bloemen bezitten nu een hoop stuifmeel/nectar) 

waardoor het aantal bijen in de bijenkast flink kan groeien. Dit is ook te zien op de tuin, de kast bezit 

al wat honing ( al had dat naar mijn gevoel nog wat meer gekund) en het aantal bijen in de kast 

breidt zich behoorlijk uit, waardoor er aankomende week een 2e broedkamer op het volk geplaatst 

kan worden, zodat het volk verder kan groeien. Als deze broedkamer ook gevuld wordt met bijen 

zitten we weer op de zelfde sterkte als voor de winter.  

 

Zwermperiode 
In deze periode is ook de zwermdrift aanwezig. Dit houdt in dat de koningin het volk wil gaan 

verlaten, om elders een nieuw volk op te bouwen. Dit is voor imkers een oplettende periode om de 

aanwijzingen van het zwermen op te merken. In het volk op de volkstuin is dit nog niet van 

toepassing. 

 

Tot de volgende bijenpraat! 

 
MOOISTE BLOEMENTUINEN 
En dan willen we het graag hebben over de mooiste bloementuinen van ons complex. Helemaal aan 

het eind van het tuincomplex aan de zonnehofkant zie ineens prachtige kleuren verschijnen. Daar zijn 

de tuinen van An en Jaap Dorgelo-Swaan. Je kan ze niet missen. An Swaan heeft 13 jaar het bestuur 

ondersteunt met secretariële werkzaamheden. Als waardering voor haar jarenlange bijdrage aan de 

vereniging heeft het bestuur haar gevraagd een stukje over hun eigen tuin te schrijven. Ieder jaar 

weten An en Jaap  hun tuinen om te toveren tot prachtige en wel de mooiste tuinen van het 
complex! Het toont gelijk aan met hoeveel kennis en passie ze tuinieren. Hier doen ze hun verhaal.   

 

An Swaan en Jaap Dorgelo  

Het bestuur heeft ons gevraagd een stukje over onze tuin te schrijven, en dat doen we hierbij. 

Wij, Jaap Dorgelo en An Swaan, tuinen al meer dan 40 jaar samen. Het begon met een stukje 

gescheurd weiland op het terrein in Amsterdam Oost waar Jaap indertijd werkzaam was. An, 

opgegroeid in een bovenhuis in de Amsterdamse Watergraafsmeer met als enige kennis de goede 

herinneringen aan haar schooltuintje. Jaap, afkomstig uit het oosten van ons land en met van huis uit 

de nodige moestuinervaring. Al gauw bleek dat we allebei erg veel plezier aan het stukje grond 

beleefden en zo ontstond wat wij een prachtige tuin vonden. Wel was van meet af aan duidelijk dat 

deze tuin het uiteindelijk zou gaan verliezen van gevorderde bouwplannen. 

In 2002 werd duidelijk dat de geplande nieuwbouw er uiteindelijk zou komen en begon de afbouw 

van ons plekkie. Via een collega van Jaap die een tuin op Linnaeus had hoorden we dat er in 

Driemond een tuindersvereniging was. We gingen er kijken en gingen er van uit dat er een wachtlijst 

zou zijn. Toevallig troffen we een bestuurslid dat ons vertelde dat alle tuinen die onder zwart 

landbouwplastic lagen te huur waren. Wat een meevaller! We hadden ruime keuze. Tijdens een 

rondje over het terrein zagen we helemaal achter aan de sloot twee tuinen onder plastic. Een 

prachtige plek om ons uit te leven. Maar er was wel heel veel werk aan de winkel want onder dat 

plastic lag een totaal verwaarloosd stuk grond met allerlei rommel en een enorme zaadbank. Maar 

we wilden weer een mooie tuin dus aan de slag.  Langzaam maar zeker werd het stuk opgeruimd en 

HET BESTUUR ZAL ALLEEN DRAINAGE FINANCIËREN IN TUINEN DIE GEEN DRAINAGE HEBBEN. 

ALLE EXTRA DRAINAGE KAN BIJ HET BESTUUR WORDEN GEKOCHT VOOR EEN PRIJS VAN 3 EURO 

P/M.  
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konden we de eerste planten zetten. Maar er was nog een kleine tegenvaller. Er kwam een nieuwe 

beschoeiing. Prachtig natuurlijk en veel mooier dan de gammele vangrail die langs de sloot liep maar 

het kwam er op neer dat veel van de vaste planten die we uit de vorige tuin hadden meegenomen en 

zo zorgvuldig hadden geplant weer de grond uit moesten. Maar toen die klus geklaard was konden 

we onze nieuwe tuin echt gaan opbouwen, hoewel het nog enkele jaren heeft geduurd voor we het 

onkruid enigszins onder controle hadden. We wisten precies wat we wilden, een tuin met borders, 

vaste planten, veel bloemen en groenten en een kas. 

 

 
Tuinen van An en Jaap onder landbouwplastic             Dezelfde tuinen vandaag de dag    

        

Inmiddels zijn we 15 jaar verder. Onze tuin is helemaal geworden wat we wilden en we genieten er 

volop. Er was ooit een liedje waarin een bloementuin werd bezongen. Het eindigde als volgt: 

“……..daar ben ik op mijn best, met mijn hark en mijn schoffel en de reuk van koeienmest”. Nou ja, de 

koeienmest is in ons geval paardenmest, maar de tekst gaat voor ons helemaal op. 

In de afgelopen jaren zijn er wel eens beginnende tuinders geweest die een tuin als de onze ook wel 

ambieerden. Helaas werd voor de meesten die droom geen werkelijkheid. Een tuin vergt tijd, heel 

veel tijd en als je die niet hebt en je wilt te veel wordt het een grote frustratie, want de tuin is de 

baas en het onkruid groeit altijd op een ongeschikt moment, vooral na een regenbui. Het is ook wel 

fijn als je allebei graag tuiniert, want je komt altijd een uurtje later thuis dan je vooraf plande omdat 

er nog een dingetje zus of zo moest worden afgewerkt. Er zijn heel veel soorten tuinen en soorten 

van tuinieren. Wij tuinen enthousiast samen en hebben er de tijd voor, maar het allerbelangrijkste is 

dat je er lol in hebt. 

 
PADEN NETJES HOUDEN! 
Het is opvallend dat de paden niet netjes worden achtergelaten na het frezen! Jammer want zo 

moeilijk is het toch niet om een bezem te pakken en je paden schoon te vegen? Hoewel 

bestuursleden, tuinders hierop hebben aangesproken wordt het toch niet gehandhaaft. Het bestuur 

is daarom genoodzaakt om verdere actie te ondernemen. Tevens komt het voor dat tuinders hun 

onkruid op de paden drogen. Dat is misschien handig voor jezelf, maar niet voor je collega tuinder. Zij 

maken ook gebruik van de paden. Wilt u daarom uw verwijderde onkruid of plantendelen op uw 

eigen tuin drogen of makkelijker in je compostbak gooien.   

 

 

Alex van Schaik 

Juul Barendsen 

Willem Griffioen 

Peter Eijking 

Chequita Bhikhi 

Reacties graag naar tvdriemond@gmail.com 

PADEN SCHOONVEGEN NA HET FRESEN! GEEN ONKRUID OF ANDERE PLANTENDELEN OP DE 

PADEN DROGEN, MAAR OP JE EIGEN TUIN.  


